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Classified as Business 

Deltagere:  
Mette Poulsen 
Tonny Dose 
Stig Balduin  
Linda Pejtersen  
Per Plougmand Bærtelsen 
 
Referent:  
Per Plougmand Bærtelsen  

 
Dagsorden:  

a) Fibernet-gruppen 
b) Ladestander-gruppen 
c) Gennemgang af arbejdsopgaver 
d) Økonomi 
e) Vedr. fældning/beskæring af træ  
f) Affaldsøer  
g) Dato for næste møde  

 
 
Dagsorden 
 

a) Fibernet-gruppen 
 

Jan Henriksen, Michael Willumsen og Jan Magaard er i gruppen. Jan præsenterede gruppens 
arbejde indtil nu. Gruppen vil gå videre med at søge i LER og se på oplæg fra Bolig-net og 
Park-net. 
 

b) Ladestander-gruppen 
 
Stig Balduin, Finn Rasmussen, Thomas Møller og Michael Willumsen er i gruppen. Stig 
præsenterede det foreløbige arbejde i gruppen. Gruppen har kontakt med Spiri og Dansk 
Kabel TV omkring mulige løsninger. 

 

c) Gennemgang af arbejdsopgaver  
 
El: Elektrikeren har udskiftet sikringer i et af de mørke områder, hvilket har givet mere lys i 
Kålmarken. 
 
Pumpen: Der har været lavet eftersyn af pumperne. Begge pumper virker, men service firma 
vurderer at pumpe 1 skal repareres. Sidste år blev pumpe 2 repareret. Bestyrelsen har bedt 
om et tilbud.   
 
 

d) Økonomi 
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Gennemgang af regnskabet år til dato. Økonomien følger det forventelige, der dog enkelte 
husstande som ikke har betalt kontingent for 2023. De vil modtage en påmindelse.  
 

e) Vedr. fældning/beskæring af træ  
 
Bestyrelsen har siden sidste bestyrelsesmøde været i kontakt med Søndermarkens 
grundejer, Kålmarkens grundejer og kommunen. Kommunen har svaret, at denne 
problemstilling ikke hører under kommunens ansvar. Bestyrelsen vurderer ikke, at  
foreningen kan påtage sig opgaven med at afklare skel og kan ikke godkende denne slags 
ekstra omkostninger for hele foreningen efter en enkelt grundejers ønske.  Bestyrelsen 
opfordrer Kålmarkens grundejer til at indgå en aftale med Søndermarkens grundejer 
omkring beskæring af træet.  
 

f) Affaldsøer  
 
Affaldsøer: Gartneren er blevet rykket med henblik at færdiggøre de sidste små mangler på 
affaldsøerne. 
 
Bestyrelsen har rykket for status på forsikringssag om den påkørte lygtepæl i rundkørslen i 
Strandløkken. Beskeden tilbage er at skaden skal anmeldes til foreningens eget 
forsikringsselskab og vi har modtaget en kopi af ARC’s anmeldelse 
 

g) Dato for næste møde  
 
Torsdag den 22. juni  2023, klokken 18.30 (foreløbig) 
 

 


